
La candidata de Demòcrates per
Andorra (DA) a la capital, Conxi-
ta Marsol, va qualificar ahir “d’e-
quivocació” no haver fet la part
baixa de l’avinguda Meritxell per
a vianants quan Escaldes-Engor-
dany va engegar el projecte de Vi-
vand. Ho va fer després que la
cap de llista dels taronja a la par -
ròquia veïna, Trini Marín, recor-
dés que van explicar el projecte al
comú de la capital abans d’em-
prendre’l. 

Els integrants de les llistes de-
mòcrates d’Andorra la Vella i Es-
caldes, acompanyats del ministre
de Justícia i Interior, Xavier Espot,
i del ministre d’Educació i Ense -
nyament Superior, Èric Jover,  van
passejar ahir conjuntament per
l’avinguda Carlemany i Meritxell.
Marsol va lamentar la diferència
entre una banda i una altra. A
banda del “perill” per als via-
nants existent a l’encreuament, la
cap de llista va destacar el greuge
comercial. “Hem de crear un
únic centre comercial i el que
funciona a Escaldes funcionarà a
Andorra la Vella”, va dir. Marsol
seria partidària de  tancar Merit-
xell al pas de vehicles perma-
nentment, tot i que va recalcar
que la decisió l’han de prendre
els botiguers afectats. 

Pel que fa a la proposta dels ta-
ronja de soterrar l’encreuament
de trànsit de la Rotonda, criticat
pels seus antics aliats al comú per
la inversió que això comportaria,
Marsol va recordar que la idea és
fer “un estudi previ” i que, en tot
cas, seria una actuació a incloure

en la revisió del pla d’urbanisme,
així que no s’hauria d’emprendre
d’un dia a l’altre. A més, va insistir
en les facilitats que comportaria
per als vianants, per la qual cosa
va suggerir “estudiar” la possibili-
tat de fer-ho en d’altres emplaça-
ments, com ara la cruïlla entre
Bonaventura Armengol i Consell

d’Europa, així com en la mateixa
unió entre les avingudes Carle-
many i Meritxell. 

Per la seva part, Marín va apro-
fitar la caminada conjunta per
anunciar que si repeteixen al
capdavant del comú d’Escaldes,
faran un “concurs d’idees” per
acabar de consolidar el vial. “Ara
el que toca és reconvertir-lo en
un carrer del segle XXI”, va dir la
líder dels demòcrates. En aquest
sentit, va avançar que el concurs
preveurà aspectes com ara la
senyalització, els accessos, la pa-
vimentació o el mobiliari. També

va explicar que entre els mem-
bres del jurat que decidiran quin
és el millor projecte hi haurà els
botiguers. No va posar, però, lí-
mits pressupostaris a l’actuació.
“Primer cal veure què es fa abans
de quantificar la inversió”, va vo-
ler aclarir. Davant de les crítiques
d’altres candidatures sobre per
què aquest concurs no s’ha fet
abans, Marín va reiterar que Vi-
vand “va ser una prova” i volien
esperar a corroborar “que funcio-
na bé” abans de fer una inversió
més destacada. 

Paral·lelament, la número 1

dels taronja va parlar de la volun-
tat del partit de modificar l’accés
des de Santa Anna, que actual-
ment “confon els turistes”. Va sug-
gerir un canvi en el sentit de cir-
culació “que s’hauria d’estudiar
bé amb Mobilitat”. 

NOVA ENTRADA A LA CAPITAL 

Els demòcrates de la capital van
expressar ahir la voluntat de re-
cuperar l’entrada a Andorra la Ve-
lla per l’avinguda d’Enclar. Per
fer-ho proposen crear un gran arc
d’entrada i enfortir la senyalitza-
ció a la rotonda de la Margineda.
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Andorra la Vella

Marsol diu que el comú va “errar”
en no fer Meritxell per a vianants
La candidata demòcrata considera que “s’hauria d’haver anat en conjunt” quan ho va fer EscaldesSLa
líder escaldenca dels ‘taronja’, Trini Marín, anuncia un concurs d’idees per a la consolidació de Vivand
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El cap de llista de Sentit Comú,
Delfí Roca, va denunciar ahir el
“mal estat” del centre esportiu
dels Serradells. Va atacar directa-
ment el número 2 dels demòcra-
tes i actual conseller d’Esports,
Marc Pons, “de no posar fil a l’a-

gulla”. “La mala gestió i improvi-
sació obligarà el comú entrant a
posar-hi remei”, va dir. Roca va
posar com a exemple l’“augment
del cost” dels treballs a la piscina.
“No sé com no li cau la cara de
vergonya, tant per això com pel
canvi de partit”, va dir. 

A banda de visitar els Serra-
dells, on l’associació Aigua de Co-

co celebrava un partit solidari, els
de Roca van ser ahir al centre his-
tòric de la capital, on van expres-
sar la seva voluntat de convertir-
lo “en un atractiu per als visitants,
que després els porti tant cap a
Meritxell com a Príncep Ben-
lloch”. Sentit Comú aposta pel
“diàleg” amb botiguers i comer-
ciants per assolir la fita.

Delfí Roca acusa Marc Pons de “mala
gestió” i “improvisació” als Serradells
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